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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.10.2017 

XXXVII sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 29 września 2017 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie   12:30 

        zakończono o godzinie   15:30 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu 

Oleckiego – Pana Kazimierza Iwanowskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku – Pana Jana Mroza, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji – Pana 

Dariusza Stachelka, Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa. 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy  

18 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że w dniu 10 września na centralnym placu w Olecku odbyło się Święto 

Plonów – Olecko 2017. Zwrócił się do obecnych na sali Sołtysów Sołectw  

z podziękowaniami za włączenie się w organizację tej uroczystości. 

 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

dziękował Staroście Oleckiemu, Sołectwom: Babki Oleckie, Babki Gąseckie, Dąbrowskie, 

Dzięgiele, Gąski, Judziki, Kijewo, Kukowo, Możne, Lenarty, Plewki, Sedranki, Świdry, 

Zabielne, Zatyki, OSP w Lenartach i w Borawskich, a także Komendzie Powiatowej Straży 

Pożarnej w Olecku i Komendzie Powiatowej Policji w Olecku za pomoc i udział  

w organizacji tegorocznego Święta Plonów. Dziękował również wszystkim wystawcom, 

instytucjom wspierającym sektor rolnictwa, zaangażowanym oraz uczestniczącym we 

wspólnej zabawie. 

 

Odczytał treść Podziękowań, a następnie wręczył je wraz z Przewodniczącym Rady. Osoby 

wyróżnione nagrodzono gromkimi brawami. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Zespół „Oleckie Echo” z okazji 

Jubileuszu 20-lecia działalności artystycznej, które dokładnie będzie miało miejsce w sali 

kina w dniu 15 października 2017 r. – serdecznie wszystkich zapraszał na to wydarzenie. 

Zwrócił się do Zespołu słowami: 

„Szanowni Artyści! 

Bogactwem każdego narodu jest kultura oraz tradycja. Zespół „Oleckie Echo”  

od ponad 20 lat przyczynia się do kultywowania tradycji wspierając swoją działalnością 

artystyczną zachowanie naszego dziedzictwa kulturalnego. Dzięki Zespołowi poznaliśmy 

pieśni ludowe z regionów: warmińsko-mazurskiego i podlaskiego. W dniu Jubileuszu 

razem z Burmistrzem składamy Zespołowi wyrazy wdzięczności za ogromną pracę  

oraz życzenia kolejnych lat przepełnionych sukcesami scenicznymi, a także radością 

płynącą z obcowania z muzyką.” 

 

Zaprosił do wspólnego wysłuchania występu. 

 

Kierownik Zespołu „Oleckie Echo” – Jadwiga Malinowska 

w imieniu zespołu podziękowała za zaproszenie. Przedstawiła skład zespołu: 

 Jadwiga Malinowska – kierownik 

 Jadwiga Brodowska 

 Zofia Zabłocka 

 Regina Jasińska 

 Irena Milewska 

 Czesława Omilian 

 Danuta Gorlewska 

 Zuzanna Warsiewicz 

 Henryk Raducha 

 Ryszard Jasiński 

  Adam Stempniewski – akordeon 

oraz nieobecni dzisiaj: 

 Aleksander Witkowski – kontrabas elektryczny 

 Tadeusz Srebrowski – bęben 

 

Poinformowała, że Zespół „Oleckie Echo” uświetnia swoją obecnością uroczystości na 

terenie gminy i poza jej granicami. Uczestniczył w wielu przeglądach, festynach i koncertach 

na terenie województwa warmińsko-mazurskiego i województwa podlaskiego a także brał 

udział w Ogólnopolskim Przeglądzie Zespołów Ludowych w Kazimierzu, gdzie otrzymał 

wyróżnienie. Koncertował  2 razy za granicą na Litwie: w Wilnie i Druskiennikach.  Ponadto 

wystąpił na antenie radia Białystok i radia Olsztyn. Dodała, że w części koncertów brała 

udział Kinga Leonarczyk. Zaprosiła do wysłuchania piosenki pt. „Odloty żurawi”. 

 

Występ Zespołu nagrodzono gromkimi brawami. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Sposób i efektywność wykorzystania osób skazanych w ramach wykonywania 

nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie 

użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny – referat Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 
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5. Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

6. Perspektywy rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Olecko – referat Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Mechanizmy partycypacji społecznej w Gminie Olecko (inicjatywa 

uchwałodawcza, konsultacje społeczne, inicjatywa lokalna, budżet gminy, w tym 

budżet obywatelski, rewitalizacja społeczna, współpraca z organizacjami 

pozarządowymi, zespoły dialogu) – referat Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

8. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia 

radnych. 

9. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gąski I”, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024, 

d) zmiany budżetu gminy na 2017 rok, 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację zadań 

drogowych, 

f) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostycyn na zaspokojenie potrzeb 

lokalowych osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy. 

11. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że do porządku obrad sesji planowano wprowadzić projekt uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. W związku z tym, że gmina Ełk 

zaskarżyła przedmiotowy projekt uchwały do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, 

sprawa stała się na ten czas bezprzedmiotowa. 

 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.108.2017 z dnia 25 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Olecko, 
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 Nr ORN.0050.109.2017 z dnia 25 sierpnia 2017 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim w Olecku do 

przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych 

oraz określenie trybu pracy komisji, 

 Nr ORN.0050.110.2017 z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie powołania pełnomocnika 

do spraw wyborów - urzędnika wyborczego Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.110A.2017 z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2017 rok, 

 Nr ORN.0050.110B.2017 z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2017 rok, 

 Nr ORN.0050.111.2017 z dnia 1 września 2017 r. w sprawie powołania Pełnomocnika 

Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom, 

 Nr ORN.0050.112.2017 z dnia 5 września 2017 r. w sprawie zwołania zebrania 

wyborczego w Sołectwie Ślepie, 

 Nr ORN.0050.113.2017 z dnia 5 września 2017 r. w sprawie ogłoszenia konkursu na 

hejnał gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.114.2017 z dnia 5 września 2017 r. w sprawie likwidacji dróg 

wewnętrznych stanowiących własność gminy Olecko, położonych w obrębie Gąski 

oraz Świdry-Dzięgiele, 

 Nr ORN.0050.115.2017 z dnia 11 września 2017 r. w sprawie powołania zastępcy 

burmistrza, 

 Nr ORN.0050.116.2017 z dnia 15 września 2017 r. w sprawie zwołania zebrania 

wyborczego w Sołectwie Rosochackie, 

 Nr ORN.0050.117.2017 z dnia 15 września 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie aportem mienia Gminy Olecko do Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Spółka z o. o. w Olecku, 

 Nr ORN.0050.118.2017 z dnia 15 września 2017 r. w sprawie przeznaczenia do 

zbycia nieruchomości oraz ogłoszenia wykazu położonej na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.119.2017 z dnia 19 września 2017 r. w sprawie wdrożenia systemu 

„Sprawozdawczość jednostek organizacyjnych SJO BeSTi@”, 

 Nr ORN.0050.120.2017 z dnia 20 września 2017 r. w sprawie Gminnej Komisji 

Urbanistyczno – Architektonicznej, 

 Nr ORN.0050.121.2017 z dnia 22 września 2017 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej w Olecku w sprawie określenia trybu  

i zasad przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.122.2017 z dnia 22 września 2017 r. zmieniające zarządzenie  

w sprawie przyjęcia Programu pomocy w spłacie zadłużenia z tytułu korzystania  

z lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Olecko w formie świadczeń 

rzeczowych, 

 Nr ORN.0050.123.2017 z dnia 22 września 2017 r. w sprawie powołania Komisji 

Stypendialnej w celu rozpatrzenia złożonych wniosków o przyznanie stypendium 

Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie 

uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko, 

 Nr ORN.0050.124.2017 z dnia 26 września 2017 r. w sprawie zasad zwrotu kosztów 

przewozu uczniów do szkoły przez ich rodziców lub ich opiekunów, 

 Nr ORN.0050.125.2017 z dnia 26 września 2017 r. uchylające zarządzenie  

Nr ORN.0050.120.2011 z dnia 28 lipca 2011 r. w sprawie ewidencji i sporządzania 

sprawozdań budżetowych Rb-WSa w zakresie wydatków strukturalnych ponoszonych 

przez jednostkę budżetową Urząd Miejski w Olecku oraz jednostki organizacyjne 

Gminy Olecko. 
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Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Zadania zrealizowane:  

 Budowa drogi gminnej Sedranki - dr. wojewódzka nr 653. Termin odbioru końcowego 

– 30 sierpnia 2017  r. 

 Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie. Termin odbioru końcowego – 8 września  

2017 r. 

 Przebudowa dogi gminnej przy ul. Zana. Odbiór końcowy – 15 września 2017 r. 

 Zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 20-28A (projekt). 

 Budowa oświetlenia przy ul. Szeremety. Odbiór końcowy – 19 września 2017 r. 

 Przebudowa świetlicy w Kukowie. Odbiór końcowy – 22 września 2017 r. 

 Budowa amfiteatru w Olecku – prace projektowe. Termin wykonania zamówienia  

– 31 sierpnia 2017 r. 

 Budowa kanału deszczowego przy Al. Lipowych (projekt). 

 Budowa drogi w Gordejkach Małych. Wykonanie usługi - podziałów nieruchomości 

pod wywłaszczenia na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej Nr 141042N  

w m. Gordejki Małe, gm. Olecko.  

 Budowa alejek na cmentarzu komunalnym. Termin odbioru końcowego – 31 sierpnia 

2017 r. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Przebudowa kanału deszczowego przy ul. Rzeźnickiej. Ogłoszono trzeci przetarg 

nieograniczony. Otwarcie ofert – 2 października 2017 r.  

 Zagospodarowanie terenu przy ul. Al. Zwycięstwa. Termin wykonania – 31 

października 2017 r. 

 Przebudowa mostku w Sedrankach na drodze 141045N. Po raz czwarty wszczęto 

procedurę wyłonienia wykonawcy robót budowlanych.  

 Przebudowa targowiska miejskiego w Olecku. Złożono wniosek o przyznanie pomocy 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Termin 

realizacji –  październik 2018 r. 

 Rozbudowa parku linowego przy Alei 450-lecia Olecka (Budżet Obywatelski). 

Wykonawca:  PHU Mirosław Dębowski. Zadanie zostanie wykonane w ciągu 60 dni 

od podpisania umowy. 

 Budowa drogi Os. Dąbrowskie – projekt (FS). Inwestycja przygotowywana do 

realizacji. 

 Przebudowa drogi Plewki. Wykonawca robót: Transport Ciężarowy, Krzysztof 

Witkowski. Cena realizacji zamówienia wyniosła 115 620,00 zł. Termin wykonania  

– 30 listopada 2017 r. 

 Przebudowa drogi Szczecinki - Borawskie. Otwarcie ofert – 18 września 2017 roku. 

Wpłynęły 3 oferty. Trwa procedura oceny ofert. 

 Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej” (ferma trzody chlewnej). Zakończyło się wyłożenie projektu planu 

do publicznego wglądu. Odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie 

planu miejscowego rozwiązaniami. W dyskusji publicznej uczestniczyli członkowie 

zespołu ds. inwestycji uciążliwych. Każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte  

w projekcie planu miejscowego może wnieść uwagi na piśmie do dnia 9 października 

2017 r. 

 Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”. Trwa 

sporządzanie prognozy oddziaływania na środowisko ustaleń projektu planu.  

Następnie projekt planu zostanie przekazany do uzgodnień i opiniowania przez organy  

i instytucje wraz z opracowaną prognozą. 
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 Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej 2” (ferma norek w Kukowie). 11 września zakończył się etap 

zbierania wniosków do planu (wpłynęło 11 wniosków). Trwa opracowywanie projektu 

miejscowego planu oraz rozpatrywanie złożonych wniosków. 

 Zmiana Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

i gminy Olecko (w zakresie rolniczej niezabudowanej przestrzeni produkcyjnej na 

terenie całej gminy). 31 sierpnia zakończył się etap zbierania wniosków do zmiany 

studium (wpłynęło 21 wniosków). Trwa opracowywanie projektu zmiany studium 

oraz rozpatrywanie złożonych wniosków. 

 Projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. Jaśki I.  

Do 9 października wyłożony jest do publicznego wglądu projekt zmiany ww. planu, 

do 23 października można składać na piśmie uwagi do przyjętych w projekcie ustaleń. 

 15 września wpłynął wniosek pełnomocnika PGE Dystrybucja SA Lublin  

o sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu  

istniejącego przebiegu linii elektroenergetycznej WN 110 kV relacji Olecko – Ełk. 

Planowana inwestycja na terenie, którego dotyczy wniosek inwestora, była 

prezentowana na poprzedniej sesji przez osoby reprezentujące PGE Dystrybucja SA. 

Planowana przez PGE inwestycja na tym terenie jest ujęta w planie zagospodarowania 

przestrzennego województwa warmińsko - mazurskiego oraz w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko, 

jako inwestycja celu publicznego o znaczeniu ponadlokalnym, pn. „Przebudowa linii 

110 kV Ełk 2 – Olecko na dwutorową”. 

 W ramach realizowanego projektu „Partycypacja w planowaniu przestrzennym” 

odbędzie się 3 spotkanie konsultacyjne metodą RADAR 3 w ramach opracowywanego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obr. ewid. Olecko 

1. Wszystkich zainteresowanych zapraszał na to spotkanie 19 października (czwartek) 

o godz. 16.00 do Mazurskiego Dworu w Siejniku. 

 Złożone wnioski o wydanie decyzji o warunkach zabudowy na budowę kurników.  

Do Urzędu Miejskiego w Olecku wpłynęły dwa wnioski o wydanie decyzji  

o warunkach zabudowy na budowę kurników na brojlery w Rosochackich i Kukowie. 

Pierwszy wniosek dotyczy  budowy (w odległości  ok. 24 metrów od zabudowy 

mieszkaniowej) budynku kurnika dla brojlerów  o powierzchni zabudowy ok. 3000 m
2
 

(budynek o wymiarach 22 x 134 m) z  zapleczem magazynowo - socjalnym oraz  

infrastrukturą techniczną  na działce o  nr ewidencyjnym 43/4  w Rosochackich. 

Inwestor zmienił  pierwotnie wnioskowaną ilość DJP (Dużych Jednostek 

Przeliczeniowych) ze 118 na 59,6 co daje 14 900 sztuk drobiu. Wielkość  zabudowy 

pozostała bez zmian. Obecnie wnioskodawca został wezwany do uzupełnienia 

wniosku o decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach.  

Drugi wniosek dotyczy również  budowy kurnika dla brojlerów o powierzchni 

zabudowy ok. 3000 m
2
 (budynek o wymiarach 22 x 134 m) z zapleczem magazynowo 

- socjalnym oraz  infrastrukturą techniczną w zabudowie zagrodowej  na działce  

o  nr ewid. 57/4 w Kukowie. Inwestor zmienił  pierwotnie wnioskowaną ilość DJP 

(Dużych Jednostek Przeliczeniowych)  ze 118 na 59,6 co daje 14 900 sztuk drobiu. 

Wielkość zabudowy pozostała bez zmian. Postępowanie administracyjne w toku. 

Strony postępowania oraz inni mieszkańcy Kukowa wnieśli na piśmie sprzeciw 

przeciwko lokalizacji w/w inwestycji. 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego: 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin -  budowa sieci elektroenergetycznej SN i nN  

w miejscowości Łęgowo; 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin -  budowa elektroenergetycznej linii kablowej nN 

0,4kV w obrębie ewid. Olecko 2, Sedranki – od wydanej decyzji zostało złożone 

odwołanie do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Olsztynie. 
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 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 

publicznego: 

 P4 sp. z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora P4  

w Gąskach; 

 Gmina Olecko - budowa oświetleniowej linii kablowej niskiego napięcia wraz ze 

słupami oświetleniowymi w Babkach Oleckich. 

 Gmina Olecko - budowa sieci elektroenergetycznej nN-0,4kV – oświetlenie  

o długości ok. 700 m.  

 Gmina Olecko - budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV – oświetlenie w ulicach 

Chopina i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na konieczność ustalenia 

spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na których planowana jest 

inwestycja.  

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa linii kablowej nN-0,4 kV w ulicach: Chopina 

i 11 Listopada. Postępowanie zawieszone ze względu na konieczność ustalenia 

spadkobierców po zmarłych właścicielach nieruchomości, na których planowana jest 

inwestycja. 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa linii kablowej SN o długości ok. 150 m  

w ulicy Wiejskiej oraz linii kablowej nN-0,4 kV o długości ok. 700 m w ulicach: Wiejska, 

Leśna. 

 Delphia Yachts Kot Sp. J., Olecko – przebudowa sieci wodociągowej o długości ok. 

200 m przy ulicy Kościuszki. 

 Gmina Olecko - budowa ścieżki rowerowej  na trasie Olecko – Jaśki – Duły  

– Gordejki Małe – podjęcie zawieszonego postępowania; zawieszenie wynikało  

z konieczności przekwalifikowania użytku. 

  PGE Dystrybucja S.A., Lublin -  budowa sieci elektroenergetycznej SN długości ok. 

3,0 km. 

 

 

 Ogłoszono przetargi: 

 na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych o powierzchniach 0,3953 ha  i  0,3519 

ha z udziałami w działkach stanowiących wewnętrzną drogę dojazdową, położonych  

w obrębie Babki Oleckie z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 11 października 2017 r., 

 drugi na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,2218 ha, położonej  

w obrębie Jaśki z przeznaczeniem pod zabudowę zagrodową. Przetarg zostanie 

przeprowadzony w dniu  17 października  2017 r., 

 ponownie pierwszy przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 

0,1465 ha położonej w obrębie Gąski z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu 27 października 2017 r. 

Nabywca nieruchomości ustalony w wyniku przetargu w dniu 22 sierpnia 2017 r. 

odstąpił od zawarcia notarialnej umowy sprzedaży. 

 

 Rozstrzygnięto przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0757 ha, 

położonej przy ul. Grunwaldzkiej w Olecku z przeznaczeniem pod zabudowę 

mieszkalno-usługową. Cena sprzedaży osiągnięta w przetargu stanowi kwotę 

125.460,00  złotych brutto. 

 Nie doszły do skutku przetargi na sprzedaż: 

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,4306 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

usługową z wbudowaną funkcją mieszkaniową  przy ul. Szosa do Świętajna, 

 nieruchomości gruntowej  o powierzchni 0,3141 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

handlową  przy ul. Wiejskiej,  

 nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1068 ha, przeznaczonej pod zabudowę 

turystyczno-wypoczynkową z usługami gastronomicznymi przy ul. Sembrzyckiego.  
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 Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 2206 o powierzchni 0,0020 

ha położonej w Olecku przy Alejach Lipowych  pod zabudowę garażową,  

 nieruchomości gruntowej oznaczonej nr geod. 64/1 o powierzchni 0,2319 ha położonej 

w obrębie Babki Oleckie z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną z udziałami w ¼ części w działkach oznaczonych numerami geod. 64/3 

i 67/4 stanowiącymi drogę dojazdową, 

 na sprzedaż lokalu mieszkalnego w budynku przy ul. 1 Maja 10,  na rzecz najemcy. 

 

 Wszczęto procedurę o dokonanie zmian nazw ulic w księgach wieczystych 

prowadzonych dla nieruchomości usytuowanych obecnie przy ulicach Stanisława 

Lema – 17 ksiąg i Czesława Miłosza – 19 ksiąg.  

 

 Na internetowej stronie Urzędu opublikowano ankietę w celu poznania opinii 

mieszkańców na temat udziału zwierząt w objazdowych przedstawieniach cyrkowych. 

Wynik ankiety będzie brany pod uwagę przy podejmowaniu zarządzenia Burmistrza  

w sprawie wprowadzenia zakazu występów cyrkowych ze zwierzętami na terenach 

stanowiących własność Gminy Olecko. 

 

 

o W sierpniu producenci rolni złożyli 184 wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej,  

w związku z tym Gmina złożyła wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

o przekazanie dotacji celowej na postępowanie w sprawie zwrotu producentom 

rolnym podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej  i jego wypłatę na łączną kwotę 314.955,31 zł. 

 

 

 4 października br. zorganizowane zostanie spotkanie z przedstawicielem 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie,  

na którym zaprezentowane będą możliwości finansowania zadań związanych  

z kompleksową termomodernizacją budynków, modernizacji instalacji 

kanalizacyjnych, wodociągowych i c.o., m.in. z programu Ewa Plus, na które 

zapraszał wszystkich zainteresowanych powyższą tematyką. Zaproszenie kierowane 

jest przede wszystkim do wspólnot mieszkaniowych, które poszukują dodatkowych 

źródeł finansowania własnych przedsięwzięć. 

 We wrześniu zakończono tegoroczną akcję polegającą na biologicznym oczyszczaniu 

gminnych stawów wodnych. Zabiegi przeprowadzono na oczkach wodnych na 

Siejniku, na 2 stawkach przy ul. Orzeszkowej oraz na użytku ekologicznym. Efekty 

działań są zadowalające. Widać zanikające osady denne oraz nie czuć zapachu 

„zgnilizny”.  

 Na zaproszenie do złożenia ofert na Dostawę 5 lamp solarnych ogrodowych do 

sołectwa Zatyki nie wpłynęła żadna oferta, w związku z tym ponowiono zaproszenie 

do składania ofert, wyznaczając termin do 9 października 2017 r. 

 Dokonano drugiego rozeznania cenowego na zadanie pn. Oczyszczenie rowów  

i poboczy na drodze gminnej (droga Zatyki – Nowy Młyn). Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma Transport Ciężarowy Roboty Ziemne Krzysztof Korenkiewicz. Kwota 

zaoferowana na powyższe zadanie wynosi 17 097,00 zł.  

 Korzystając z dobrej pogody, od poniedziałku 25 września trwają naprawy bieżące 

dróg gminnych.  

 Zakończono prace polegające na zagospodarowaniu skweru zieleni przy skrzyżowaniu 

ulic Targowej i Kościuszki, którego koszt wyniósł 89 273,00 zł. Skwer został 
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uporządkowany, powstały nowe trawniki, nasadzenia roślin oraz ustawiono elementy 

małej architektury (ławki i kosze). W listopadzie planowana jest dostawa i montaż 

latarni. 

 We wrześniu br. został wykonany remont świetlicy wiejskiej w Szczecinkach. 

 Obecnie trwa zasiedlanie lokali socjalnych w nowym budynku socjalnym  

w Imionkach 12A. Trzy rodziny są w trakcie przeprowadzki, pozostałym trzem 

rodzinom przedstawiono propozycje najmu lokali.  

 

 Stan spraw w postępowaniach środowiskowych: 

 

 Imionki 

Otrzymano 3 opracowania, które na zlecenie gminy zostały wykonane: 

 opinia dotycząca oceny wpływu na środowisko i zdrowie ludzi dla raportu na 

środowisko – Cenia - Ekspertyzy Anicenta Bubak, 

 inwentaryzacja przyrodnicza terenu planowanej inwestycji - Ekodokument 

Agnieszka Sereda - Cząstkiewicz, 

 ocena zasięgu zapachowego oddziaływania fermy trzody chlewnej wraz  

z biogazownią – Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie, 

Pracownia Zapachowej Jakości Powietrza. 

Powyższe opracowania w dniu 12 września 2017 r. zostały wysłane do Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Olsztynie i do Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Olecku (z prośbą o zajęcie nowego stanowiska - przypomniał,  

że postanowieniem z dnia 19 czerwca 2017 r. inspektor sanitarny wyraził pozytywną 

opinię dla w/w inwestycji).     

 

 Kukowo - Ferma Trzody Chlewnej 

Obwieszczeniem z dnia 25 września 2017 r. poinformowano strony o możliwości 

wypowiedzenia się przed wydaniem decyzji w sprawie wznowionego postępowania 

dotyczącego wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na rozbudowie Fermy Trzody Chlewnej w Kukowie. Obwieszczenie 

umieszczono na tablicy ogłoszeń tut. Urzędu, na stronie BIP oraz na tablicy ogłoszeń 

sołectwa Kukowo.  

 

 Kukowo - norki 

W dniu 13 września 2017 r. do tut. Urzędu wpłynęła odpowiedź Powiatowego Lekarza 

Weterynarii informująca o wynikach kontroli fermy norek w Kukowie. Z pisma wynika, 

że Powiatowy Lekarz Weterynarii nie stwierdził żadnych nieprawidłowości  

w działalności fermy. 

 

 Olszewo - budowa tuczarni 

Postępowanie zostało zawieszone do czasu wykonania przez inwestora raportu  

o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko.  

 

 Lenarty – Gorzelnia 
W dniu 22 września 2017 r. do tut. Urzędu wpłynęła uzupełniona karta informacyjna 

przedsięwzięcia. Z pismem o uzupełnienie informacji zwrócił się do inwestora 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska. 

 

 Zespół ds. inwestycji uciążliwych dla społeczeństwa i środowiska 

W dniu 25 września 2017 r. odbyło się kolejne spotkanie Zespołu. Na spotkaniu 

omówiono bieżące sprawy dotyczące postępowań środowiskowych i planów 

miejscowych. 
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 Rozstrzygnięto Konkurs MIESZKAJMY PIĘKNIEJ. Uroczyste wręczenie nagród 

odbędzie się 4 października  2017 r. o godz. 11.00 w Sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Olecku, Plac Wolności 3. 

 

 Do tutejszego Urzędu wpłynął wniosek projektanta o uzgodnienie dokumentacji 

projektowej przebudowy skrzyżowania DK65 z DW655 – skrzyżowanie Olecko-Giżycko 

(Jaśki). W oparciu o wyświetlony plan sytuacyjny poinformował, że po jego wstępnej 

analizie gmina zamierza zgłosić następujące uwagi: 

- wykonanie pełnowymiarowej ścieżki pieszo-rowerowej zamiast proponowanego tylko 

ciągu pieszego (chodnika), 

- oddzielenie chodnika (ścieżki pieszo-rowerowej) od drogi wojewódzkiej pasem zieleni 

lub chociażby barierkami typu olsztyńskiego, 

- doświetlenie przejścia dla pieszych – doświetlenie punktowe, 

- przedłużenie wykonywanego ciągu komunikacyjnego, aż do Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej  Jaśkach, 

Z projektem zapoznać można się w wydziale Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, tam też można składać uwagi do projektu, w terminie do 6 października br. 

Zebrane uwagi i wnioski  zostaną przekazane inwestorowi – Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad oraz projektantowi. 

 

 

 4 września 2017 r. w Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku odbyła 

się Gminna Inauguracja roku szkolnego 2017/2018. 

 18 września w Szkole Podstawowej Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana 

Twardowskiego odbyły się uroczystości związane z posadzeniem Dębu Pamięci,  

w ramach programu „Katyń… ocalić od zapomnienia” realizowanego przez gminne 

szkoły. 

 Olecko już po raz trzeci wzięło udział w ogólnoeuropejskiej akcji promującej aktywność 

fizyczną #BeActive. W Polsce koordynuje ją Ministerstwo Sportu i Turystyki organizując 

Europejski Tydzień Sportu. W dniach od 23 do 30 września w całej Polsce odbywają się 

wydarzenia sportowe. W Olecku sztandarową imprezą były XXVI Oleckie Otwarte Biegi 

dla Dzieci, Młodzieży i Dorosłych, w których uczestniczyło ponad 200 biegaczy. 

 Ruszyła kolejna edycja Programu Powszechnej Nauki Pływania „Umiem pływać”,  

w ramach której uczniowie klas I-III szkół podstawowych uczestniczą w bezpłatnych 

zajęciach z nauki pływania. W okresie od września do 9 grudnia przewiduje się udział  

w programie ponad 100-tki dzieci. 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zaprasza do skorzystania ze wznowionej 

oferty pływalni Lega. W wybrane soboty dla najmłodszych przygotowano zabawy  

w wodzie - wodne przedszkole oraz gimnastykę w wodzie dla przyszłych mam, pierwsze 

spotkanie już w sobotę – 30 września. 

 2 września odbyła się 6 edycja akcji ,,Narodowe Czytanie”. W tym roku czytano 

,,Wesele” Stanisława Wyspiańskiego. 

 10 września odbyły się Dożynki gminne. Podczas tegorocznego Święta Plonów na Placu 

Wolności prezentowały się m.in. organizacje i instytucje powiązane z rolnictwem oraz 

gminne sołectwa. Podczas dożynek podziękowano rolnikom za ich pracę i wkład  

w rozwój tej dziedziny gospodarki - jedenastu osobom wręczono honorowe odznaki 

„Zasłużony dla Rolnictwa” przyznane przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

 15 września odbył się w ROK-u (Galeria Prawdziwej Sztuki im. Andrzeja Legusa) 

wernisaż oleczczanina Kamila Janickiego. 

 23 września o godzinie 18.00 na Hali Lega, odbył się Koncert – spektakl „Mojżesz”. 

 26 września odbył się koncert muzyczny Filharmonii Narodowej w sali widowiskowej 

ROK „Mazury Garbate”. Szkoła Muzyczna im. J. Paderewskiego i Filharmonia 

Narodowa. 
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 Burmistrz serdecznie zapraszał w dniu 6 października o godz. 17.00 do Regionalnego 

Ośrodka Kultury na Galę wręczenia stypendiów Burmistrza Olecka. W tym roku 

stypendia otrzyma 39 uczniów. Zapraszał również 13 października o godz. 17.00 do 

Regionalnego Ośrodka Kultury na gminno-powiatowe obchody Dnia Edukacji 

Narodowej. 

 

 

 Od dnia 11 września br. Burmistrz powołał na stanowisko Z–cy Burmistrza Olecka Pana 

Mariusza Miłuna, który z pewnością dla większości jest znany. Zdobyte doświadczenie  

w pracy samorządowca, umiejętności menadżerskie oraz cechy charakteru z pewnością 

zostaną dobrze wykorzystane. Pan Mariusz Miłun reprezentuje dzisiaj gminę na 

dożynkach w Wilnie. 

 W dniu 12 września br. został ogłoszony nabór na wolne stanowisko urzędnicze 

podinspektora w Wydziale Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej 

w Urzędzie Miejskim w Olecku. W wymaganym terminie, do 22 września br., złożono 

12 ofert. Rozstrzygnięcie konkursu nastąpi po przeprowadzonym teście pisemnym oraz 

rozmowie kwalifikacyjnej. 

 Burmistrz przypomniał, iż 30 września upływa termin składania wniosków                          

o realizację przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego na 2018 r. 

 Dyżur eksperta Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Gołdapi. Przypomniał, iż w każdy 

drugi piątek miesiąca w Urzędzie Miejskim w Olecku w pokoju nr 3 jest pełniony dyżur 

eksperta w zakresie: 

- prowadzonej działalności gospodarczej, 

- zatrudniania pracowników, 

- emerytur, rent, kapitału początkowego, 

- zasiłków i prewencji rentowej.  

Osoby zainteresowane mają również możliwość założenia profilu PUE, dzięki któremu 

można uzyskać dostęp do własnych danych zgromadzonych na osobistym koncie w ZUS  

(należy zabrać dowód osobisty i pamiętać swój adres e-mail). Najbliższy dyżur odbędzie 

się 13 października br. w godzinach  10.00 – 14.00. Na wniosek o zwiększenie 

częstotliwości dyżurów otrzymano odpowiedź, iż ze względów organizacyjnych nie jest 

to możliwe, ale dyżury zostały wydłużone do 4 godzin.   

 W dniu 14 września br. odbyło się zebranie wiejskie w Sołectwie Ślepie, podczas którego 

na sołtysa została wybrana Pani  Helena Garbowicz. Przypomniał, że sołectwo Ślepie 

przez 7 miesięcy nie miało sołtysa. Panią Helenę Garbowicz powitano brawami.  

Z kolei po rezygnacji z funkcji sołtysa w sołectwie Rosochackie w dniu                          

25 września 2017 r. odbyło się zebranie wyborcze. Na sołtysa została wybrana Pani 

Danuta Nowak (nieobecna na sesji).   

 Zgodnie z przepisami o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach, Krajowe Biuro 

Wyborcze w Olsztynie złożyło wniosek o wyrażenie zgody na brakowanie dokumentacji 

niearchiwalnej z wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw oraz 

wyborów burmistrza. W dniu 28 czerwca br. Dyrektor Archiwum Państwowego  

w Olsztynie wydał taką zgodę na brakowanie dokumentacji niearchiwalnej.  

 Od 22 września  do 6 października 2017 r. trwają konsultacje społeczne projektu uchwały 

w sprawie określenia trybu i zasad przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy 

Olecko. Przyjęte zostały następujące formy konsultacji: 

- umieszczenie projektu uchwały na stronie internetowej www.olecko.pl w zakładce 

konsultacje społeczne, Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Miejskiego w Olecku, 

- zbieranie pisemnych uwag, opinii i wniosków od podmiotów oraz osób 

zainteresowanych. 

 

http://www.olecko.pl/
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 Ponownie został ogłoszony konkurs na hejnał. Konkurs ma charakter otwarty i kierowany 

jest do osób pełnoletnich, głównie  muzyków, kompozytorów, instrumentalistów oraz 

studentów i uczniów szkół muzycznych. Utwór musi być kompozycją własną nie krótszą 

niż 30 i nie dłuższą niż 60 sekund. Zgłaszane utwory powinny być rozpisane na trąbkę 

solo. Nie może to być fragment piosenki, lecz typowy hejnał. Każdy z uczestników 

konkursu może zgłosić maksymalnie trzy utwory, które mają rozszerzać akcenty 

promujące gminę oraz wzbogacać jej tradycje kulturalne. Utwory muzyczne, wraz  

z wymaganymi załącznikami, można zgłaszać do Urzędu Miejskiego w Olecku do  

16 października do godz. 15:30. Głosowanie internetowe na stronie www.olecko.pl 

będzie prowadzone od 23 do 31 października (do północy). Do 6 listopada komisja 

konkursowa podsumuje wyniki głosowania.  

 Monitoring Miejski. Wykonawca monitoringu: INFINITY Group Sp. z o.o. z siedzibą                            

w Białymstoku. Wartość zamówienia brutto – 249.161,10 zł. Termin wykonania 

zamówienia – 8 listopada 2017 r. Aktualnie wykonawca zakupuje niezbędny sprzęt oraz 

na bieżąco prowadzone są konsultacje dotyczące spraw technicznych. Wykonawca 

poinformował, że montaż kamer i sprzętu odbędzie się na początku października br.  

 

 

Informacje z działalności Wydziału Strategii i Rozwoju 

 

 Zadanie zrealizowane: 

Budżet Obywatelski Gminy Olecko na 2018 rok. Prowadzono następujące zadania: 

 kampania promocyjna, 

 przeprowadzenie głosowania na projekty - głosowanie nad projektami do budżetu 

obywatelskiego na 2018 r. trwało od 6  do 20 września 2017 roku.   

W głosowaniu w tegorocznej edycji budżetu obywatelskiego udział wzięło prawie  96 % 

więcej mieszkańców niż rok temu. W sumie zagłosowało 1319 osób. W związku z tym,  

że mieszkańcy mieli możliwość zagłosować na więcej niż jeden projekt w sumie oddano 

1588 głosów. Za projektem związanym z zagospodarowaniem plaży „Szyjka” 

zagłosowało 449 osób. Tuż  za nim, z liczbą głosów 442, uplasował się projekt związany 

z zagospodarowaniem terenu rekreacyjno-wypoczynkowego na zapleczu ul. 11 Listopada. 

Za zagospodarowaniem terenów zieleni na Osiedlu Siejnik głosowało 406 osób, natomiast 

projekt pod nazwą Street workout otrzymał 291 głosów. W dniu 22 września br. wyniki 

podano do publicznej wiadomości.  

 

 Zadanie w trakcie realizacji - projekt „e-Gmina Olecko”. Trwają pracę nad 

przygotowaniem opisu przedmiotu zamówienia oraz SIWZ dla zakresu rzeczowego. 

Rozpoczęcie procedur przetargowych planowane jest na IV kwartał br.  

 

 W dniu 12 września w Kętrzynie, przedstawiciele 12 samorządów z Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego podpisali i za pośrednictwem Urzędu Miasta Ełk, przekazali 

swoje stanowisko na temat Pakietu średnich miast do Ministerstwa oraz Urzędu 

Marszałkowskiego.  

 

 Złożone wnioski o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 z poddziałania 6.1.2. 

Instytucje kultury: 

 Przebudowa z rozbudową amfiteatru w Olecku; 

 Przebudowa i rozbudowa budynku AGT w Olecku (wniosek ROK w Olecku). 

 

 Złożony wniosek o dofinansowanie w ramach Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 

Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019 - Budowa drogi gminnej Nr 141035N w m. 

Dąbrowskie od drogi powiatowej  Nr 1895N do drogi wojewódzkiej Nr 653.   
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 Złożony wniosek o dofinansowanie w ramach konkursu „Małe Granty Sołeckie 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego”: Projekt „Doposażenie boiska 

sportowego w Lenartach gmina Olecko”. 

 

 

 20 września br. odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. 

Zaproszeni zostali przedstawiciele: Komendy Powiatowej Policji, Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej, Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, MOSiR i Pełnomocnik 

ds. uzależnień. Podsumowano inicjatywy ukierunkowane na zapewnienie bezpiecznego 

wypoczynku nad wodą, zapobieganiu wypadkom z udziałem niechronionych 

uczestników ruchu drogowego, przeciwdziałania używania alkoholu i narkotyków  

(w tym tzw. „dopalaczy”) oraz innych zdarzeń z udziałem młodych ludzi.   

 3  września br. przeprowadzono na stadionie miejskim w Olecku VIII Zawody Sportowo 

- Pożarnicze Jednostek OSP powiatu oleckiego, w których wzięło udział 10 jednostek  

z tego 4 z Gminy Olecko.  

Klasyfikacja  zawodów: I miejsce OSP Borawskie, II miejsce OSP Cimochy,  

III miejsce OSP Plewki, V miejsce Szczecinki, IX miejsce OSP Gąski. 

 14 września br. w Gminie Kowale Oleckie odbyły się VIII Powiatowe Zawody Sportowo 

- Pożarnicze Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych OSP, podczas których Młodzieżowa 

Drużyna Pożarnicza Lenarty zajęła I miejsce.   

 16 września br. w Iławie odbyły się VIII Młodzieżowe Zawody Sportowo - Pożarnicze 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego. Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza z Lenart 

zajęła II miejsce.  

 28 września br. podpisana została umowa z Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy 

dotycząca współpracy przy stworzeniu i prowadzeniu Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

Filia w Olecku, który będzie działał w ramach Regionalnej Sieci Uniwersytetów 

Trzeciego Wieku Wyższej Szkoły Gospodarki. 1 października br. o godzinie 12:00 

odbędzie się uroczysta inauguracja roku akademickiego 2017/2018, w sali kina 

Regionalnego Ośrodka Kultury „Mazury Garbate” w Olecku. Około 120 słuchaczy złoży 

uroczyste ślubowanie oraz odbierze indeksy studenta. 

 

Radny – Maciej Juchniewicz 

 prosił o przesłanie na adresy e-mail radnych projektu przebudowy skrzyżowania 

Olecko-Giżycko-Jaśki. Apelował, by wnioskować do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad o urządzenie chodnika od razu z pasem dla rowerów, 

 zapytał, czy coś wiadomo na temat urządzenia chodnika za skrzyżowaniem Olecko 

-Giżycko-Jaśki w stronę Olecka, 

 zgłosił wniosek dotyczący budżetu obywatelskiego, aby Burmistrz trzy pozostałe 

projekty ujął w budżecie gminy Olecko na 2018 rok. Zainteresowanie  mieszkańców 

pokazało, że projekty te są równie ważne i zasługują na realizację. 

 
Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że wszystkie uwagi zostaną złożone do GDDKiA na piśmie. Na temat 

szerokości chodnika porozmawia z dyrektorem osobiście. Nie należy spodziewać się 

wykonania chodnika za skrzyżowaniem w stronę Olecka. Jest to droga wojewódzka, a z tego, 

co się orientuje województwo ma w tej chwili kłopoty w zakresie budżetu. Szacowane 

wpływy z tzw. CIT-u w tym roku są o 10 mln niższe niż było w planach i są dokonywane 

cięcia budżetowe. Niemniej jednak będzie o to wnioskować. Przypomniał, że gmina jest na 

etapie sporządzania ścieżki pieszo-rowerowej z Olecka przez Jaśki w kierunku Gordejek do 

Doliw. Wycena w zakresie budżetu obywatelskiego jest nieco wyższa niż szacowali 

mieszkańcy. Na przygotowanie projektu budżetu jest jeszcze półtora miesiąca. Wpłynęło 

bardzo dużo wniosków i wszystkie będą szczegółowo analizowane. Różnica głosów była 

minimalna i chciałby pierwsze trzy wnioski z budżetu obywatelskiego ująć w budżecie gminy 

na 2018 rok - wszystko zależało będzie od możliwości finansowych. 
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Radni nie zgłaszali więcej uwag ani pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 5 września Spółdzielnia Mieszkaniowa w Olecku złożyła wniosek o ujęcie w budżecie 

Gminy Olecko na rok 2018 zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy zatoki 

postojowej na Osiedlu Siejnik, 

 

 11 września Komenda Powiatowa Policji w Olecku zwróciła się z prośbą  

o zabezpieczenia w budżecie gminy na 2018 rok kwoty 14.000 zł celem wsparcia 

finansowego jednostki, 

 

 15 września wpłynęła Uchwała Nr RIO.VIII-0120-474/17 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 12 września 2017 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Olecka informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 roku. Opinia jest pozytywna, 

 

 4 września reprezentował Radę Miejską na Gminnej Inauguracji Roku Szkolnego 

2017/2018 w Szkole Podstawowej Nr 2 w Olecku, 

 

 8 września wziął udział w spotkaniu dotyczącym projektów technicznych amfiteatru  

i budynku AGT, które odbyło się w Regionalnym Ośrodku Kultury. Podczas spotkania 

odbyła się także dyskusja na temat życia kulturalnego w Olecku, 

 

 10 września uczestniczył w Święcie Plonów – Olecko 2017, 

 

 17 września wziął udział w spotkaniu z organizacjami pozarządowymi dotyczącym 

wniosków do budżetu gminy Olecko na 2018 rok, 

 

 18 września reprezentował Radę Miejską podczas uroczystości upamiętniających 

Porucznika 5-Pułku Piechoty Legionów Wincentego Butkiewicza - gratulował 

dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 4 w Olecku organizacji tej podniosłej chwili.  

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

o 12 września 2017 r. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji, 

o 13 września 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

o 22 września 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji, 

o 26 września 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa, 

o 27 września 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki, 

o 29 września 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej. 
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Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Sposób i efektywność wykorzystania osób skazanych w ramach 

wykonywania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz pracy społecznie 

użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny – referat Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Bagieński 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 5 – Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski 

odczytał referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

  

 

Do punktu 6 – Perspektywy rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Olecko – referat 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała referat – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 7 – Mechanizmy partycypacji społecznej w Gminie Olecko (inicjatywa 

uchwałodawcza, konsultacje społeczne, inicjatywa lokalna, budżet gminy, w tym budżet 

obywatelski, rewitalizacja społeczna, współpraca z organizacjami pozarządowymi, 

zespoły dialogu) – referat Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

streścił referat – treść w załączeniu do protokołu. 
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Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 8 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 podziękował za ulgi dla weteranów misji na pływalnię. Zapytał, czy można jeszcze 

jakieś ulgi przewidzieć w MOSiR, ROK i pozostałych jednostkach organizacyjnych  

i spółkach, 

 zapytał o ul. Słoneczną - jak po skończeniu budowy bloku będzie rozwiązany tam 

ruch pieszych i samochodów. Kiedy skończy się inwestycja i czy można zaplanować 

remont całej ulicy z chodnikiem na Dworzec, 

 zapytał o sprawę drogi wewnętrznej w Lesku. Czy mieszkaniec, który zwracał się  

w tej sprawie do Burmistrza i Rady otrzymał odpowiedź. Jeżeli nie, to prosi  

o poinformowanie mieszkańca, 

 zapytał, czy formuła gazety miejskiej „Z Ratusza” może być rozszerzona o informacje 

od Radnych, 

 polecił Regionalny Konkurs „Równać Szanse” na projekty młodzieżowe na obszarach 

do 20 tys. zł. Termin składania wniosków upływa 25 października. Składać wnioski 

mogą organizacje pozarządowe, biblioteki, domy kultury.  

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 wnioskował o zaplanowanie środków budżetowych w roku 2018 na opracowanie 

lokalnego programu rewitalizacji (polecił w tym zakresie materiały-wytyczne 

Ministerstwa Rozwoju na portalu rewitalizacja.gov.pl oraz organizacje pozarządowe 

specjalizujące się w tematyce partycypacji i rewitalizacji: Fundacja Pracownia Badań 

Społecznych STOCZNIA, Stowarzyszenie Pracownia Zrównoważonego Rozwoju), 

 otrzymał odpowiedź Burmistrza w sprawie podwyżek dla pracowników Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku i trzyma Burmistrza za słowo w tej sprawie. 

Przykro mu, że remontu nie uda się zrobić przed aktualnym sezonem grzewczym. 

Zgłosił wniosek o jak najszybsze podjęcie prac remontowych w roku 2018, 

 zgłosił wniosek w zakresie usług opiekuńczych - zastosowanie kryteriów 

gwarantujących jakość świadczonych usług oraz przede wszystkim godziwe 

wynagrodzenie opiekunek i zagwarantowanie spełnienia przez pracodawcę wszelkich 

obowiązków podatkowych, 

 apelował do mieszkańców o poparcie w sondażu jego wniosku o zakaz występów 

cyrków ze zwierzętami na gruntach gminnych. Cyrk z artystami TAK, cyrk ze 

zwierzętami NIE. Wnioskował do Burmistrza o ograniczenie odpowiedzi z jednego 

adresu IP, np. do 10 głosów (rodziny wielodzietne) - jeżeli nie przy tej, to przy 

następnej sondzie, 

 w związku z odpowiedzią Pana Burmistrza w sprawie upubliczniania ulg i zwolnień 

podatkowych wnioskował o umieszczenie w BIP zakładki „Ulgi i zwolnienia 

podatkowe”, 

 zgłosił wniosek o umieszczenie oddzielnej zakładki w bocznym menu portalu 

miejskiego „Spytaj Burmistrza” z pytaniami i odpowiedziami, 

 zgłosił wniosek o zakładkę na portalu miejskim z aktualnie realizowanymi projektami, 

w tym  „Partycypacja w planowaniu przestrzennym”, 

 

 

http://rewitalizacja.gov.pl/
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Zgłosił wnioski Klubu Radnych OKO: 

 wnioskował, aby zadbać o usunięcie liści przed zimą, co poprawi bezpieczeństwo na 

drogach, 

 zwrócił się do Komisji Rady Miejskiej, aby rozważyły zajęcie się w październiku 

tematem transportu publicznego z i do Olecka.  

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 korzystając z obecności pani kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

chciałaby przypomnieć, że Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki zajmowała się 

sprawą ośrodka i zgłosiła szereg wniosków. Ma nadzieję, że zostaną one rozpatrzone  

i wdrożone. Przytoczyła wnioski z posiedzenia komisji odbytego w dniu 28 czerwca 

2017 r.: 

 zapewnić możliwość awansu wewnętrznego pracownikom zgodnie z posiadanym 

wykształceniem i stażem pracy (według warunków zaszeregowania), 

 umożliwić dofinansowanie kursów, szkoleń i studiów podyplomowych, zgodnie                   

z prawem pracowniczym do szkoleń zewnętrznych, 

 zgłaszać pracowników do nagrody ministra lub wojewody z okazji dnia pracownika 

socjalnego jako docenienie ich pracy, gdy pracownik wykonuje zadania  

i podejmuje inicjatywy ponad zakres obowiązków podstawowych,  

 poprawić warunki pracy pracowników i przeprowadzić niezbędne remonty 

pomieszczeń w tym zakresie, 

 dostosować budynek i pomieszczenia MOPS w Olecku do potrzeb osób 

niepełnosprawnych korzystających ze świadczeń socjalnych, 

 planować podwyżki wynagrodzeń pracowników zgodnie z zarządzeniem 

Burmistrza dotyczącym wytycznych do planów budżetowych na kolejny rok, 

uwzględniającym wskaźnik waloryzacji,  

 rozważyć ustanowienie ryczałtów samochodowych dla pracowników 

korzystających z samochodów prywatnych podczas nieobecności kierowcy 

samochodu służbowego, 

 zapewnić minimum 3 asystentów rodziny na rok 2018, na które to stanowiska 

wojewoda przyznaje do 80% kosztów utworzenia stanowisk, 

 ponowiła wniosek o zajęcie się sprawą spalania niebezpiecznego opału w sezonie 

grzewczym - nazwy ulic przekaże po sesji. W tych miejscach powinny pojawić się 

służby kontrolne - policja przyjmuje takie zgłoszenia. Wnioskowała, aby powołać 

zespół do monitorowania bezpiecznego spalania opału w sezonie grzewczym na 

obszarze gminy Olecko zgodnie z art. 379 ustawy Prawo ochrony środowiska, 

 wnioskowała o opracowanie i wdrożenie nowego programu opieki przeciwdziałania 

populacji bezdomności zwierząt w gminie Olecko. Od kilku lat prosi o przeznaczenie 

środków na dofinansowanie sterylizacji w celu zmniejszenia populacji niechcianych 

zwierząt – problem ten narasta, 

 w związku z tym, że Pan Burmistrz zaplanował sporządzenie programu 

zrównoważonego transportu w gminie Olecko, prosiła o rozważenie możliwości 

rozszerzenia programu o sąsiednie gminy - włączenie powiatu oleckiego, wykonanie 

dokumentacji i przystosowanie istniejącej infrastruktury drogowej na potrzeby  przede 

wszystkim przejazdów rowerem oraz bezpieczeństwa pieszych. Potrzeby tych 

użytkowników są ogromne – przede wszystkim chodzi o zwiększenie dostępności  

i zapewnienie bezpieczeństwa, 

 zgłosiła wniosek o opracowanie Lokalnej polityki ochrony drzew. Zasoby oraz 

poszerzenie zagospodarowania terenów zieleni miejskiej oraz obszerny drzewostan  

wymagają podejścia kompleksowego. Zieleń miejska pełni szereg funkcji, między 

innymi rekreacyjne, ekologiczne i zdrowotne – wpływają na złagodzenie lub 

eliminację uciążliwości życia w mieście, wprowadzają ład przestrzenny oraz nadają 
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specyficzny i indywidualny charakter  naszemu miastu. Poinformowała, iż drzewa 

rosnące m.in. przy przejściu dla pieszych przed urzędem wymagają pielęgnacji. 

Podobnie jest na ul. Gołdapskiej, gdzie są „suchostany” – prosiła o skierowanie 

sprawy do powiatu.  Podziękowała, że pojawiły się domki dla owadów. Pszczelarze 

proszą jeszcze o zwiększenie nasadzeń miododajnych roślin.  

 

Radna Wioletta Dorota Żukowska 

ponowiła wniosek z marca w sprawie spływu wód na drodze powiatowej w Kukowie. 

Powoduje to utrudnienia szczególnie w okresie zimowym. Minęło pół roku, a nic nie zostało 

zrobione. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

w związku ze zbliżającym się świętem Wszystkich Świętych prosił o rozważenie możliwości 

odrestaurowania Pomnika pierwszego Burmistrza Olecka po II wojnie światowej – Pana 

Feliksa Jordana Lubieżyńskiego, 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy coś ustalono, przedsięwzięto w sprawie przystąpienia gminy do Programu 

Mieszkanie Plus. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 wniósł o obniżenie krawężników przy parkingach wokół Placu Wolności, 

 w związku z informacją w radio, że pod koniec października prawdopodobnie spadnie 

śnieg zgłosił wniosek, aby przynajmniej przy przejściach dla pieszych przy szkołach 

ustawić pojemniki na piasek. Burmistrz obiecał, że pojemniki zostaną kupione, 

 w odpowiedzi na wniosek w sprawie komunikacji miejskiej otrzymał informację,  

że w projekcie przyszłorocznego budżetu znajdzie się zadanie wykonania planu 

zrównoważonego rozwoju transportu publicznego - podziękował za to. Prosił, aby 

dokument został poddany szerokim konsultacjom społecznym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się do Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w sprawie planu pracy Rady na 

2018 rok. Prosił, aby już w listopadzie zająć się ustalaniem tematyki na następny rok. 

Odnośnie tematów, które będą ujęte w planie pracy Rady i referowane na sesji zaproponował, 

aby materiały dotyczące danego tematu były przekazywane Komisjom miesiąc wcześniej  

- przed posiedzeniami. Chodzi o to, by Komisje miały czas na zapoznanie się z materiałami  

i wypracowanie wniosków. Referat byłby wówczas przedstawiany i przyjmowany na 

następnym posiedzeniu Komisji oraz podpisywany przez wszystkich jej członków. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji ani wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 
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Sołtys Sołectwa Gąski – Alicja Stefanowska 

odniosła się do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Gąski I”. Z ostatnich informacji wynika,  

że przystępuje się do sporządzenia planu miejscowego w momencie, kiedy na danym terenie 

ma powstać jakaś „niewygodna” dla mieszkańców inwestycja. Obszar Gąski I stanowią 

przede wszystkim grunty prywatne. W świetle pojawiających się głosów o budowie chlewni  

i wiatraków prosiła o informacje, w jakim celu się ten plan ustala. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że przedmiotowy teren nie jest przeznaczony pod budowę chlewni ani innej 

uciążliwej inwestycji. Teren może być przeznaczony wyłącznie na cel, który jest określony  

w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania miasta i gminy Olecko czyli na 

rozwój usług turystycznych. Coraz więcej napływa wniosków o wydanie warunków 

zabudowy i zagospodarowania terenu. W związku z tym, że jest to teren znaczący, aby 

zachować ład przestrzenny, należy działać kompleksowo i opracować miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Innych uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały został przygotowany w związku z tym, że od 1 września 

obowiązuje zmiana ustawy o systemie oświaty, m.in. nastąpiły zmiany nazw szkół. Jest to 

uchwała porządkowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały z autopoprawką zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.59.2017 

w załączeniu 

 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Gąski I”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na przedmiotowym obszarze nie obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego. W związku z tym, że coraz więcej wpływa wniosków  

o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu należy obszar Gąski I 

uporządkować, opracować miejscowy plan i przeznaczyć pod zabudowę letniskową  

i mieszkaniowo-rekreacyjną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Gąski I”. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Gąski I”. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.60.2017 

w załączeniu 
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c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w 2017 roku zmniejsza się 

dochody i wydatki ogółem o 953.043,00 zł. 

 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

dokonuje się zmian: 

 wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Modernizacja energetyczna budynku 

Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku” z planem łącznych 

nakładów finansowych – 843.699,00 zł, stanowiących poniesione wydatki  

w 2016 roku – 72.050,00 zł i zabezpieczenie wkładu własnego na realizację 

projektu w 2018 roku – 771.649,00 zł, 

 na przedsięwzięciu „Zagospodarowanie plaży SZYJKA w Olecku” przenosi się 

plan wydatków w wysokości 507.000,00 zł z 2017 roku na 2019 rok, 

 na przedsięwzięciu „Zagospodarowanie terenu na zapleczu budynków  

przy Placu Wolności 19-21” przenosi się plan wydatków w wysokości 

300.000,00 zł z 2017 roku na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2017-2024. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.61.2017 

w załączeniu 
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d) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że dochody i wydatki ogółem zmniejsza się o 97.146,00 zł - szczegóły były 

omawiane na wszystkich komisjach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało  

15 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.62.2017 

w załączeniu 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację zadań drogowych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że powiat zwrócił się o pomoc finansową w 50% do następujących zadań 

drogowych: 

- remont ulicy Jagiellońskiej w Olecku, 

- budowa chodnika w m. Babki Oleckie, 

- budowa chodnika w m. Lenarty, 

- przebudowa ulicy Składowej w Olecku, 

- przebudowa chodnika w m. Sedranki. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadań drogowych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 15, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację zadań drogowych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.63.2017 

w załączeniu 

 

f) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostycyn na zaspokojenie potrzeb lokalowych 

osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że na terenie województw pomorskiego i kujawsko – pomorskiego wystąpił 

niszczycielski żywioł, który spowodował duże uszkodzenia. Departament Organizacyjny 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego wskazał gminę Gostycyn 

w powiecie tucholskim jako potrzebującą wsparcia w formie pomocy finansowej  

na zaspokojenie potrzeb lokalowych osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy. W ramach 

wzajemnej pomocy i wsparcia między samorządami planuje się przekazanie wsparcia 

finansowego w formie dotacji celowej w wysokości 10.000 zł. Gmina Gostycyn otrzymane 

środki finansowe przeznaczy na zakup całorocznych przyczep z infrastrukturą wodno  

– kanalizacyjną i ogrzewaniem. Szacunkowy koszty jednej przyczepy (domku) wynosi  

ok. 40.000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostycyn na 

zaspokojenie potrzeb lokalowych osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Gostycyn na zaspokojenie potrzeb lokalowych osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.64.2017 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poruszył następujące sprawy: 

 na wiosnę albo z początkiem lata zaczęto remontować dwa odcinki dróg na terenie 

sołectwa. Remont trwał dłuższy czas, co chwilę coś poprawiano. Ze względu na to, że 

droga nie została wykonana jak należy dwa tygodnie temu był w urzędzie, rozmawiał 

z Burmistrzem i jego Zastępcą. Po tych rozmowach i wizycie Zastępcy  

oraz pracownika w terenie przyjechała równiarka i wykonała profilowanie. Wczoraj 

była koparka i to co zostało zepchnięte na pobocze zebrała i wywiozła. W przyszłości 

powinno to wyglądać inaczej – najpierw powinna przyjechać koparka z wywrotką  

i przygotować podłoże do robienia drogi, następnie należałoby nasypać kruszywa na 

drogę, a potem wyprofilować, zagęścić, żeby droga wyglądała jak należy. Jest 

wdzięczny, że w ogóle coś zostało zrobione, ale ma nadzieję, że zmieni się coś  

w sprawie kolejności wykonywania prac na drodze, 

 wczoraj przejeżdżał drogą do Świder, która była w tygodniu wyrównywana. Nie ma 

na sesji Sołtysa, ale może on potwierdzić, że przejechała równiarka i nastąpiła ta sama 

sytuacja, że zepchnięto kruszywo na pobocze. Jego zdaniem kruszywa, które jest 

dobrej jakości nie powinno się spychać  na pobocze, a na środek drogi, żeby woda 

spływała na pobocze – teraz nie ma takiej możliwości, bo jest tama z kruszywa, 

 jest zadowolony, że udało się znaleźć wykonawcę na zebranie kruszywa z pobocza 

drogi Zatyki – Nowy Młyn. Ma nadzieję, że po wykonaniu tego nastąpią dalsze 

czynności, czyli nasypanie kruszywa, wyprofilowanie drogi i zagęszczenie, 
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 rozmawiał z Zastępcą Burmistrza, dlaczego nie są koszone pobocza dróg. Rozumie,  

że dla budżetu jest to obciążenie, ale może warto zastanowić się nad działaniem 

kompleksowym tzn. przygotowanie podłoża, nasypanie, zagęszczenie i wyrównanie, 

 w ramach Funduszu Sołeckiego na rok przyszły złożono wniosek na kupienie  

i instalację urządzeń do ćwiczeń. Podobno na siłownie terenowe można otrzymać 

olbrzymie dofinansowanie i gmina się kwalifikuje ze względu na niedużą liczbę 

mieszkańców. Dzięki temu sołectwo mogłoby zrobić dużo więcej. 

 

Mieszkanka Olecka – Grażyna Obuchowska 

oznajmiła, że: 

 jako radna, 10 lat temu zgłaszała wniosek dotyczący skrzyżowania ul. Kolejowej  

z ul. Wojska Polskiego, a następnie w sprawie przejścia dla pieszych do 

wybudowanego tam marketu. Prosiła o odpowiedź, na jakim etapie są rozmowy  

i realizacja tych wniosków, 

 zapytała, na jakim etapie jest realizacja wniosku dotyczącego drogi pod wiaduktem  

w kierunku Osiedla Siejnik – po opadach deszczu stoi potężna kałuża. Oprócz tego po 

zlikwidowaniu bariery, tam gdzie było przejście dla pieszych, pozostał chodnik, który 

stanowi zagrożenie. Prosiła już wcześniej, żeby ten chodnik zlikwidować, 

 poruszyła sprawę garaży na Osiedlu Siejnik – teren został uzbrojony i przystosowany 

do budowy garaży, które miały być jednolite. Po sprzedaży terenu wybudowano 

szereg garaży murowanych. W tej chwili postawiono tzw. „blaszaki”, co uważa za 

szpecenie całej architektury i wizerunku osiedla. Zapytała, czy ktoś ma wpływ na to, 

co robi właściciel, 

 prosiła o odpowiedź w sprawie wyboru wykonawcy monitoringu miejskiego. Powstały 

co do tego rozbieżności jak i w zakresie wartości – podobno wygrał Pan Dębowski.  

14 września Burmistrz podpisał zawiadomienie o wyborze przedsiębiorstwa 

handlowo-usługowego. 

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna Kołodziejska 

poinformowała, że: 

 otrzymała pismo w maju w sprawie sortowni, że firma KOMA ma zrobić porządek.  

Do tej pory wszystkie maszyny stoją. Zapytała, co się dzieje w tej sprawie. Szkoda 

maszyn, które tracą na wartości, 

 w odpowiedzi na wniosek w sprawie punktu diabetologicznego na Osiedlu Siejnik 

pani Mróz odpisała, by zwrócić się do NFZ. Po co jest powiat i gmina, skoro 

mieszkańcy mają sami wszystko załatwiać. Po to są wybierani radni oraz urząd, żeby 

w jakiś sposób działali. Utworzenie punktu na Osiedlu Siejnik, w którym można by 

było pobrać krew, zmierzyć cukier i ciśnienie dałoby oszczędności - mniej wezwań 

karetek, 

 zapytała o projekt budowy posterunku policji na Osiedlu Siejnik II za przystankiem, 

 zgłosiła zastrzeżenia do regulaminu głosowania w ramach budżetu obywatelskiego,  

że można było głosować na kilka projektów. Wiele osób myślało, że jak zagłosuje na 

obojętnie który projekt, to głos zostanie oddany na realizację zadania na Osiedlu 

Siejnik. Starsi ludzie nie rozumieją takich zasad - prosiła, by na przyszłość było 

głosowanie jednostkowe, 

 na sesji w sierpniu ogłoszono, że w poniedziałek odbędzie się spotkanie z fachowcem 

od ochrony środowiska. Przekazywanie informacji w piątek (w czasie wakacji)  

o spotkaniu w poniedziałek nie jest w porządku wobec mieszkańców. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

powiedział, że przez dwa lata chodząc na sesje i komisje doszedł do wniosku, że szkoda jego 

wysiłku – Włochy i Sycylia to jest nic wobec naszego miasta. 
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Radny Maciej Juchniewicz 

 na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji 

imienną kartę głosowań Klubu Radnych OKO, 

 zwrócił się do obecnej na sali Mieszkanki Olecka z wyjaśnieniem, że w ramach  

budżetu obywatelskiego mieszkańcy mogli głosować na wszystkie projekty. Dzięki 

temu można było zagłosować na projekt dotyczący zagospodarowania terenu na  

Osiedlu Siejnik oraz jakiś inny. Jako radny zagłosował na wszystkie cztery projekty, 

bo wspiera budżet obywatelski. Czuje się też odpowiedzialny za możliwość  

głosowania przez internet, gdyż o to wnioskował i uważa to za dobre rozwiązanie. 

Problemem być może jest kwestia informacyjna i miasto powinno podjąć szersze  

działania informacyjne o zasadach głosowania. Ma nadzieję, że urząd wyjaśni też 

sprawę z peselami komentowaną mi.in. na Facebooku, aby nie zaszkodziła ona całej 

idei budżetu obywatelskiego. Ważne jest, aby wszystko było przejrzyste – tym  

bardziej, że radni wnioskowali o zwiększenie puli środków na ten cel. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

w imieniu dzieci i rodziców zgłosił, że dużo klas ma w tym samym czasie zajęcia 

wychowania fizycznego. Prosił, aby odciążyć szkoły i zacząć korzystać z hali Lega oraz  

z pływalni. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 ulica Wojska Polskiego jest drogą wojewódzką, a ul. Kolejowa należy do powiatu 

oleckiego. Wystosował pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, Marszałka i Radnych  

w sprawie stanu dróg wojewódzkich. Z treścią pisma można zapoznać się  

w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – zostały w nim opisane 

tematy, które poruszyła Mieszkanka, 

 droga pod wiaduktem jest to droga powiatowa. Zwracał się do Zarządu Dróg 

Powiatowych – z odpowiedzią w tej sprawie również można się zapoznać – gmina 

niestety na to wpływu nie ma, 

 teren pod budowę garaży na Osiedlu Siejnik, który jest objęty  miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego został sprzedany. Wydawaniem pozwoleń na 

budowę zajmuje się Starostwo Powiatowe a nie gmina, 

 w wyniku przetargu został wyłoniony wykonawca monitoringu miejskiego – wygrała 

firma INFINITY z Białegostoku. Informacje, że monitoring sporządza firma 

budowlana z Olecka są nieprawdziwe. Pismo, które „krąży” dotyczy prawdopodobnie 

wykonania parku linowego przy Alei 450-lecia Olecka,  

 sortownia funkcjonowała przez 2-3 lata. Później, gdy przystąpiono do związku 

komunalnego EGO zostało wybudowane składowisko w Siedliskach koło Ełku i ta 

sortownia po uzgodnieniach z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska miała 

być sprzedana. Mimo ogłaszanych przetargów przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku chętnych nie ma – firma KOMA ostatecznie 

rozmyśliła się. Sprawa jest już nieaktualna. Monitował do Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska, jaka jest sytuacja, 

 wraz z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Policji i Komendantem Powiatowym 

Policji w Olecku wizytowali działki na Osiedlu Siejnik. Do 15 września miał wpłynąć 

wniosek o przekazanie działki na rzecz policji – do dnia dzisiejszego wniosku nie 

złożono, 

 sposób głosowania w ramach budżetu obywatelskiego wydaje się być czytelny  

– trudno do każdego odrębnie dotrzeć. 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska UM – Sławomir Hatalski 

odnośnie spotkania na temat ochrony środowiska poinformował, że autorka opracowania 

wywiązała się ze zlecenia – przyjechała w czwartek informując, że tak jej się podoba Olecko, 

że zamierza zostać na weekend. Wobec tego poproszono ją, by spotkała się z mieszkańcami, 

stąd ten krótki termin. Było to spotkanie spontaniczne. Autorka opracowania obiecała jeszcze 

swoją obecność na rozprawie administracyjnej, która będzie kończyła całe postępowanie. 

Zapraszał do wydziału w celu zapoznania się z materiałami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                     

w Olecku.  

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska            Karol Sobczak 


